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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring verslag:   
 
Geen opmerkingen.  
 
3.Voorstelling leden vanuit de gemeente.  
 
Op de opvolging vanuit de gemeente te kunnen garanderen worden er extra leden toegevoegd 
aan de sportraad. ( Mv. Sofie Embrechts, Mv. Sigrid van Gompel en Mv Gitte Wouters ) 
Mv. Sigrid van Gompel ( Coördinator Vrijetijdsinfrastructuur ) is het aanspreekpunt m.b.t. de 
gebouwen en terreinen. We spreken dan vooral over huurovereenkomsten, reservaties 
sporthallen, meldingen van schade/herstellingen, enz… ( zie bijlage voorstelling )   
Mv. Sofie Embrechts ( Diensthoofd toerisme, coördinator vrije tijd )  combineert de 
vertegenwoordiging in de sportraad vanuit de gemeente met de dienst vrije tijd en toerisme. Zij 
zal als aanspreekpunt optreden voor algemene vragen naar de gemeente toe.  
Mv. Gitte Wouters ( Coördinator jeugddienst. ) 
 
 
4. Sportlaureaten 2020 , alternatief sportlaureatenviering: communicatie is gebeurd: 
 
Her voorstel van de sportraad om een cadeau cheque te overhandigen werd weerhouden. 
Inmiddels is dit al door sportdienst  in orde gebracht en naar de betrokkenen gecommuniceerd. 
Individuele sporters ontvangen een cheque t.b.v. 50 euro, ploegen ontvangen 100 euro ( per 
ploeg) . De cheques voor de ‘ploegen’ moeten nog worden overhandigd. Concreet gaat het over 
4 individuele sporters en 2 ploegen.                                                                                                   
Namens de gemeente kregen de betrokkenen ook een felicitatiebrief. 
 
 
5. Overzicht en update voorlopig genomen maatregelen betreffende 190.000 euro van 
‘Vlaanderen’ voor de vrije tijd-sector, Vlaamse subsidie 190.000 euro voor de gemeente 
Kasterlee: 
 
De gemeente Kasterlee heeft vanuit het Vlaams Steunfonds een aanzienlijke toelage ontvangen 
voor de ondersteuning van jeugd-, cultuur- en sportverenigingen.  Ongeveer 180 verenigingen 
komen in aanmerking om hiervan een rechtvaardig deel van te mogen ontvangen. 
 



Een eerste schijf t.b.v. ± 35.000 € werd uitgekeerd in de vorm van coronabonnen. Iedere 
vereniging heeft op basis van het ledenaantal een ondersteuning ontvangen. Er was een 
minimum van 40 € voorzien en de maximale drempel lag op 540 €.  De coronabonnen werden 
besteed bij plaatselijke handelaars, als ondersteuning van de lokale economie. 
 
Het initiatief van de zomerbars door de verenigingen kwam niet echt van de grond, omwille van 
de opnieuw verstrengde maatregelen.  Niettemin werden enkele verenigingen vergoed voor reeds 
gemaakte kosten, t.b.v. 1.350 €. 
 
De jeugdkampen moesten bijkomende kosten maken om hun organisatie beter coronaproof te 
maken.  Hiervoor werd 3.500 € uitgekeerd. 
 
In december werd beslist om een tussenkomst te doen in de huur die verenigingen moesten 
betalen om uit te wijken naar andere infrastructuur om coronaproof hun activiteit te kunnen laten 
doorgaan. (20.000 € voorzien) 
 
Er werd voor 10.000 € bijkomend uitleenmateriaal aangekocht, in hoofdzaak om evenementen 
beter toegankelijk te maken.  De huur van een (aangepaste) toiletwagen zal verder door de 
gemeente gesubsidieerd worden. 
 
Recent werd beslist om voor 2021 de huursom kwijt te schelden, voor alle verenigingen die een 
lokaal huren van de gemeente.  Verenigingen die een lokaal huren op de privémarkt krijgen een 
éénmalige nominale subsidie van 500 €.  Deze som gaat ook naar de verenigingen die een 
erfpacht hebben op gemeentelijke gronden.  Deze laatste verenigingen zullen dit jaar ook geen 
canon (pachtgeld) moeten betalen. 
 
Na alle bovenstaande bestedingen blijft nog een bedrag van ongeveer 100.000 € beschikbaar. 
Voor een correcte besteding is de gemeente in overleg met de gemeentelijke werkgroep voor het 
verenigingsleven.  Er wordt nagedacht over een uitkering op basis van het ledenaantal (zonder 
plafond), omdat verenigingen vaak (moeten) voorzien in een korting of compensatie voor het 
betaalde lidgeld bij gebrek aan voldoende activiteiten.  Dit moet ook de doorlopende kosten 
compenseren, zoals de aansluiting bij een koepelorganisatie en/of de verzekeringspremies die 
betaald moeten worden. 
 
Verenigingen die omwille van corona in zware moeilijkheden zijn gekomen, in die mate dat het 
voortbestaan in het gedrang komt, kunnen ook rekenen op ondersteuning.  Dit kan met een 
éénmalige subsidie of door het verstrekken van een renteloze lening 
 
 
6. Tielenhei ‘vaccinatiecentrum’ + impact :  
 
Voor vaccinatiecentrum Tielenhei worden inwoners van Kasterlee, Lille en Olen verwacht. (om 
en bij de 40.000 inwoners). Onbeschikbaarheid van verschillende locaties is voorlopig 
vastgelegd tot 31/10/2021. De impact is voor deze clubs  FC De Kempen, SV Mazel, de 
Omnibus en 3Master zijn behoorlijk groot. Met FC De Kempen was er al een digitaal overleg om 
conflicten (tornooien/wedstrijden) te bespreken. Omnibus en 3Master werden met het gebruik 
van de sporthal van de  para’s tot aan de krokusvakantie verder geholpen. Na de krokusvakantie 
gaan ze gebruik maken van de sporthal van De Hoge Rielen. 
 
Knelpunten situeren zich ook op vlak van parking, beschikbaarheid kleedkamers, toegang loges. 
Ook de opmaak van de kalender wordt een probleem en is dan ook niet vanzelfsprekend. 



Bijkomend onzekerheid betreffende: vaccineren 7/7? Tot 18.00u? beschikbaarheid vaccins… Als 
er aan 100% kan gevaccineerd worden, zou het kunnen dat half augustus, eind augustus 
vaccineren achter de rug is.  
De gemeente zal mee voor verdere oplossingen zoeken . De piste om vb. zondag en maandag 
niet te vaccineren is nog verder te bekijken.   
 
7. Regionale bespreking zwembad Netepark. (Herentals en omliggende gemeenten): 
 
Herentals is als stad initiatiefnemer voor een studie i.f.v. rennovatie en/of uitbreiding Netepark. 
Omliggende gemeenten zijn hierbij uitgenodigd om deze denkoefening actief mee te doen. 
(Nijlen, Olen, Herenthout, Grobbendonk, Vorselaar, Kasterlee, Lille) Uitdaging voor Herentals 
is om nadien naar een exploitatiemodel te gaan waarbij participerende gemeenten financieel een 
bijdrage leveren. We blijven ‘on speaking terms’, omdat vanuit Kasterlee (lees vooral Lichtaart) 
tal van inwoners, verenigingen en scholen richting Netepark trekken voor het zwemmen. 
Tegelijkertijd willen we ook afstemmen met buurgemeente Lille, omdat zij concrete plannen 
hebben voor een nieuw zwembad op de site van de Balsakker. Wordt vervolgd. 
 
 
8. Probleem zwerfvuil skateparkomgeving. 
 
Het eerste jaar na de opening van een skatepark passeren heel wat nieuwsgierige skaters de 
revue, en dus mogen we er van uitgaan dat vele bezoekers van buiten Kasterlee kwamen 
afgezakt. Verwacht wordt dat deze drukte zal afnemen. Toch was zwerfvuil de voorbije weken 
een ernstig probleem. Ook het bezoek van een bekende skater (influenceer) veroorzaakte een 
grote toeloop.  
 
Om één en ander ‘in te dijken’, werd de vuilbak vervangen door een groter formaat. Het 
skatepark zal mee worden opgenomen in de zwerfvuilronde. Ook de Kastelse skaters zitten met 
de situatie verveeld en steken de handen uit de mouwen om er een aangename omgeving van te 
maken. Kastelse skaters zullen ook een sensibiliseringscampagne starten en ondersteunen. 
 
Skatepark zal naar analogie van de Finse piste ook worden aangesloten op de openbare 
verlichting. Zo zal skatepark verlichting krijgen.  
Vanuit de gemeente zal dit verder mee opgevolgd worden door Mv. Gitte Wouters  
 
9. Opmaak voetbalveld naast sporthal Tielenhei: 
 
Voor het Mazelveld werden 3 offertes opgevraagd, om de komende maanden een opknapbeurt te 
laten uitvoeren. Volgende werken zullen worden uitgevoerd: culteren, egaliseren, aanvullen 
teelaarde, inzaaien en bemesten. 6 weken na de werken zou het veld terug bespeelbaar 
moeten/kunnen zijn. Mazelveld wordt veel intenser gebruikt dan in een ver verleden, en dus 
heeft één en ander geleid tot de huidige slechte staat van het veld. Op middellange termijn 
(begrotingsbespreking najaar 2021) zal een investering in een omheining ter bestrijding van de 
konijnenplaag onderzocht worden. 
 
10. Vraag om ruimte/locatie voor Padel-terreinen: zeer veel vraag en interesse: 
 
In de pers is de laatste tijd ‘padel’ veel onder de aandacht gekomen. Ook in Kasterlee kwamen 
diverse vragen naar beschikbare grond om padelterreinen aan te leggen. 
Zo is er interesse in een perceel recreatiegrond dat momenteel nog in bezit is van IOK. Het 
betreft hier een privé-initiatief. Er wordt nu verder onderzocht en afgetoetst of dit wenselijk en 



realiseerbaar is. 
Ook bij de tennisclub is er interesse om padel-infrastructuur te voorzien op hun huidige site. 
Concreet werd ook gepolst naar het asfaltterrein naast sporthal Duineneind en asfaltterrein 
sporthal Tielenhei  
 
11. Ideeën voor buitenterrein naast Duineneind: Beach-volleyterreinen, outdoor fitness: 
 
Volgende ideeën werden gesuggereerd: 

- Out-door beweegtoestellen (privé-initiatief) 
- Beachvolley terreinen (wenselijk om op korte termijn te realiseren… kan mogelijk 

maken dat volleybal outdoor sneller kan heropstarten. Ook interessant om te gebruiken wanneer 
de sporthal in juli gesloten is) 
            - Padel-terreinen (zie punt 10 ) 
Wordt vervolgd. 
 
12. Project beweegbanken: 
 
In de drie deelgemeenten werd hiervoor in de meerjarenplanning budget voorzien, gespreid in de 
tijd. Bedoeling is om burgers publiek over alle leeftijden heen hiervan gebruik te laten maken. Er 
wordt gestart met de uitrol in één gemeente, om daarna te evalueren. Dienst welzijn 
(welzijnsraad) ondersteunt dit project. Vanuit de gemeente zal dit verder mee opgevolgd worden 
door Mv. Gitte Wouters;  
 
13. Project Bike2school:  
  
Dit is een project dat door milieudienst (duurzaamheid) wordt getrokken. Margo Appels 
vertegenwoordigt de gemeente in de stuurgroep. Dit is een project onder de koepel van IOK. 
Doel is zoveel mogelijk kinderen (en ouders) te sensibiliseren om met de fiets naar school te 
komen. Scannen / badgen levert de deelnemer punten op, die later kunnen verzilverd worden bij 
lokale handelaars / kermis… 
 
14. Project 10.000 stappen: 
 
Sport Vlaanderen deed een oproep om mee te doen met de actie (die overigens loopt over 4 
jaren) 10.000 stappen. Tijdens het afgelopen ‘Coronajaar’ is wandelen en fietsen een ware 
tijdsbesteding geworden, en mogelijk is er nu een ‘momentum’ om het wandelen te 
verduurzamen. 
 
De bedoeling is om de inwoners aan het ‘stappen’ te krijgen, om meer de auto aan de kant te 
laten. Sport Vlaanderen werkt hier onder meer samen met Logo en Gezond Leven + nog tal van 
andere partners. 
 
Er doen 196 steden en gemeenten mee, waarvan 51 in de provincie Antwerpen.  
Aftrap van dit project is gegeven, en nu is de voorbereidingsfase volop bezig. 
De communicatiecampagne naar de burgers toe, is voorzien voor oktober 2021. 
Met speciale aangepaste signalisatie (aanduiding in ‘minuten’ en/of afstand) zullen 
‘wandelroutes’ worden uitgestippeld, om mensen uit te nodigen om meer te voet naar het 
centrum van het dorp te gaan, naar een cultureel centrum te gaan, naar bakker of winkel te 
gaan… 
 



Iedere gemeente bepaalt op zijn grondgebied de routes en zorgt voor de plaatsing van de 
signalisatie. 
Het eerste overleg zal plaatsvinden in de maand Maart 2021. Wordt vervolgd.  
 
15. LRV Tielen versus HHV 
 
Na de bespreking in de sportraad werd het advies besproken in het College van Burgemeester en 
Schepenen, alsook in de gemeenteraadscommissie. Er werd gekaderd dat LRV Tielen met LRV 
Lichtaart of LRV Kasterlee beter een samenwerkingsovereenkomst aangaat. Zo kan de site op 
termijn worden ingericht voor de HHV, die op hun beurt noodgedwongen hun huidige terreinen 
moeten verlaten. 
 
Gesprekken werden nog niet afgerond, maar standpunt blijft gehandhaafd. LRV Tielen reageerde 
emotioneel en zwaar teleurgesteld. 
 
Anderzijds is een rationele benadering van omgaan met beschikbare recreatiegrond 
noodzakelijker dan ooit. 
 
Een volgende stap is een overleg met de 3 LRV-afdelingen van Kasterlee. Timing is om tegen 
eind mei 2021 de site vrij te maken.  
 
 
16.  Infrastructuursubsidies 2020.  
 
Er zijn 3 dossiers opgemaakt voor deze subsidies 
 

- Kastelse tennisclub ( 31 168,24 Euro ) Renovatie dak hoofdgebouw : ( Kantine, 
kleedkamers, voorraadruimte, technisch lokaal ) , Renovatie van het dakterras ( 
onderhoudsatelier, bijkeuken, doorgang )   

- Ksk Kasterlee ( 15 730 Euro ) Aanpassing veldverlichting ( ledverlichting ) 
Aanpassing/vernieuwing verlichting ( led )van de kleedkamers jeugd ( vervanging Tl verlichting 
door Led verlichting, elektriciteitswerken ( schakelaars vervangen en verwijderen )  

- Vobako ( 27 082 Euro ) Aanleg van een beach – korfbalveld  
 
Deze dossier zullen door vertegenwoordigers van de sportraad bekeken worden zodat er een 
advies kan opgemaakt worden ter verdeling. Gezien het ontbreken van belangrijke details ( 
worden opgevraagd en bezorgd aan de leden ) zal dit advies in een volgend overleg worden 
besproken . Aandachtspunten die mee opgenomen kunnen worden naar beoordeling 
toekomstgericht kunnen zijn: leeftijd gebouw/infrastructuur, milieuvriendelijkheid, 
energiebewustwording, enz..  
 
 17. Infrastructuur subsidies  (125 000 € / jaar ) voor sport.  
 
Per legislatuur is er 3 keer een bedrag van 125.000 € dat eventueel gebruikt kan worden om 
nieuwe projecten op te starten. Clubs kunnen hiervoor samenwerken: het voorbeeld hier is de 
sanitaire blok die recent is geplaats.  
Een denkpiste zou zijn om het veld naast de sporthal om te vormen tot een multifunctioneel 
kustgrasveld. Momenteel is het dweilen met de kraan open om dit veld trainingsmogelijk te 
houden. ( vandalisme, enz… ) Ksk Kasterlee zal dan ook hiervoor een dossier voorbereiden.  
 
 



18. Varia. 
 

- Er is geen verduidelijking ( bord Korfbal ) aanwezig aan de velden/parking. Dit zou zeker 
een meerwaarde zijn om buitenstaanders beter op de hoogte te brengen.  
Er is al een extra bord geplaatst aan de Molenstraat, de overige borden zijn er nog niet. 
Verdere opvolging, planning voorzien voor begin 2021.  
 
Er is duidelijkheid over de juiste benaming  Molenstraat of  Meulenstraat. Dhr. Jef 
Proost heeft in het verslag van 06/09/2005 de benaming van het sportcentrum 
teruggevonden nl. Meulenstraat .   

 
- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 

Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 
gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 
Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 
gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende. Een van de mogelijke 
geïnteresseerden is  de Castle Crew voor het lokaal.  Aanpassingswerken zullen zich 
zeker ook nog opdringen  ( bediening verlichting voetbalvelden, enz... )    
Verdere opvolging, 
 

- Momenteel is er vraag lopende voor een bijkomende parking in de Preistraat in Tielen. 
De overdrukparking zal een facelift krijgen zodat er meer capaciteit zal komen. De 
plannen zijn reeds opgemaakt.   

 
       
Een volgend overleg kan geplant worden op 21/04/2021  
 
 
 
Einde vergadering: 22.30 u 
Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 
 
 
 


